

טבלת מבחן הכנסה מעודכנת לשנת 2022

הכנסה חודשית ממוצעת בשקלים חדשים בשנת הכספים 2021

מס' נפשות				
1	עד 2,889	מעל 2,889 עד 3,322	מעל 3,322 עד 3,755	מעל 3,755 עד 5,300
2	עד 4,334	מעל 4,334 עד 4,984	מעל 4,984 עד 5,634	מעל 5,634 עד 7,951
3	עד 5,027	מעל 5,027 עד 5,781	מעל 5,781 עד 6,535	מעל 6,535 עד 9,223
4	עד 5,720	מעל 5,720 עד 6,578	מעל 6,578 עד 7,436	מעל 7,436 עד 10,494
5	עד 7,268	מעל 7,268 עד 8,359	מעל 8,359 עד 9,449	מעל 9,449 עד 13,335
6	עד 8,817	מעל 8,817 עד 10,140	מעל 10,140 עד 11,462	מעל 11,462 עד 16,176
שעור הנחה	60%	40%	20%	מותרת במכתב הסבר ואישור וועדת הנחות
7	עד 10,366	מעל 10,366 עד 11,921	מעל 11,921 עד 13,475	מעל 13,475 עד 19,018
8	עד 11,914	מעל 11,914 עד 13,702	מעל 13,702 עד 15,489	מעל 15,489 עד 21,859
9	עד 13,463	מעל 13,463 עד 15,482	מעל 15,482 עד 17,502	מעל 17,502 עד 24,700
10 ומעלה	עד 1,496 לנפש	עד 1,720 לנפש	עד 1,945 לנפש	עד 2,744 לנפש
שעור ההנחה	70%	50%	30%	10%

(1) הכנסה - כהגדרתה בתקנה 2(א)(8).

מתן הנחות כלכליות אינו חובה על פי חוק ובסמכות המועצה לאמץ את כללי ההנחה.

מליאת המועצה החליטה על אישור ההנחות בהתאם לטבלה המפורטת לעיל.

מליאת המועצה הסמיכה את ועדת ההנחות לאשר עד 20% תוספת להנחות אלו במקרים מיוחדים.

המבקש לקבל תוספת הנחה כאמור יפנה למחלקת הגבייה ויצרף מכתב בקשה מנומק בצירוף מסמכים או חוות דעת מחלקת הרווחה. הבקשה תועבר לדיון והחלטה של ועדת הנחות.